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ZAPISNIK 

SA 29. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

29. sjednica VMO Orehovica održana je 28. veljače 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice VMO Orehovica od 24.1.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
 

1 Razmatranje prijedloga izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju 
komunalnih zahvata  

2 Odustajanje od programa „Dan žena“ 
3 Razno – razmatranje zamolbi i pritužbi građana 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, s nazočnima je raspravila i razmotrila prijedlog izmjene 
postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju komunalnih prioriteta.  
 
Zaključak: Vijeće se ne slaže sa prijedlogom da sa 40% sredstava raspoređuje Grad Rijeka 
za potrebe održavanja javnih površina i prometne infrastrukture te javne rasvjete. Također 
se ne slažu sa navedenim prijedlogom vezano za sredstva  poravnanja.  
 
 
AD 2  
 
Vijeće MO Orehovica planiralo je u mjesecu ožujku 2022. godine održati programsku aktivnost 
„Dan žena“. Za planiranu programsku aktivnost osigurano je 1.500,00 kn.  
 
Zaključak: Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te 
preporukama HZJZ-a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba, Vijeće MO Orehovica je 
donijelo jednoglasnu odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 
 
 
AD 3 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa pristiglim dopisima mještana 
vezano za pojavu divljih svinja te sa početkom asfaltiranja dijela ulice – Put pod Rebar kod kbr. 6. 
Također se osvrnula na dopis – peticiju mještana radi ponovne uspostave rada reflektora na 
igralištu u ulici Kalina koji je poslan gradonačelniku te se očekuje njegov odgovor. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, istaknula je kako je dobila informaciju od strane 
mještana Orehovice koji ima u posjedu stare fotografije Orehovice koje bi se mogle odštampati u 
obliku biltena ili se održati prezentacija.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te je mišljenja da se prijedlog podržava i 
predlažu da bi mještanin trebao tražiti donacije za pokretanje i realizaciju navedenog budući 
da MO Orehovica u svojim programima nema planiranih sredstava kojima bi se mogao 
izraditi bilten ili nešto slično. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, s nazočnima je prokomentirala čišćenje prostora MO 
Orehovica koje je vrlo zapušteno i neuredno s čime su se složili nazočni.  
Tajnica MO je istaknula kako je u tijeku preuzimanje prostora i čišćenje od strane nove firme te će 
svakako ovu informaciju o čišćenju prenijeti dalje kako bi se problem riješio. 
 
 Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 Sjednica je završila u 20:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

   Predsjednica VMO Orehovica: 
   Ružica Balaban 

   


